

Title (en)

IBUPROFEN-DECONGESTANT COMBINATIONS.

Title (de)

KOMBINATIONEN VON IBUPROFEN MIT DEKONGESTIVA.

Title (fr)

COMBINAISONS D'IBUPROFENE ET DE DECONGESTIONNANTS.

Publication

EP 0577757 A1 19940112 (EN)

Application

EP 92910669 A 19920324

Priority

- US 67877391 A 19910401
- US 81252391 A 19911220

Abstract (en)

[origin: WO9217171A1] This invention relates to pharmaceutical compositions for use in the treatment of pain and inflammation and the relief of nasal congestion and sinus pressure in a mammalian organism, said composition comprising: (i) an analgesically and anti-inflammatory effective amount of (S)-ibuprofen, or a salt thereof, substantially free of (R)-ibuprofen; and (ii) a sympathomimetically effective amount of at least one of the sympathomimetic amines selected from phenylephrine, phenylpropanolamine, pseudoephedrine, oxymetazoline, ephinephrine, naphazoline, xylometazoline, propylhexedrine, levo-desoxyephedrine or a therapeutically active stereoisomer thereof substantially free of its other stereoisomers or a pharmaceutically acceptable salt thereof.

Abstract (fr)

Compositions pharmaceutiques destinées au traitement des douleurs et des inflammations et au soulagement de la congestion nasale et de la compression sinusale chez les organismes mammifères. La composition comporte (i) une quantité à efficacité analgésique et anti-inflammatoire d'ibuprofène-(S), ou d'un sel de celui-ci, sensiblement dépourvu d'ibuprofène-(R); et (ii) une quantité à efficacité sympathomimétique d'au moins une amine sympathomimétique sélectionnée parmi la phénylephrine, la phénylpropanolamine, la pseudo-éphédrine, l'oxymétazoline, l'éphénéphrine, la naphazoline, la xylométazoline, la propylhexédrine, la lévo-désoxyéphédrine ou un stéréoisomère thérapeutiquement actif de celle-ci, sensiblement dépourvue de ses autres stéréoisomères, ou son sel pharmaceutiquement acceptable.

IPC 1-7

A61K 31/19

IPC 8 full level

A61K 31/135 (2006.01); **A61K 31/19** (2006.01); **A61K 31/415** (2006.01); **A61P 9/00** (2006.01); **A61P 25/04** (2006.01); **A61P 29/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 31/19 (2013.01); **A61K 31/415** (2013.01); **A61P 9/00** (2017.12); **A61P 25/04** (2017.12); **A61P 29/00** (2017.12)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9217171 A1 19921015; AU 1766292 A 19921102; CA 2107331 A1 19921002; EP 0577757 A1 19940112; EP 0577757 A4 19940223; JP H06506684 A 19940728

DOCDB simple family (application)

US 9202388 W 19920324; AU 1766292 A 19920324; CA 2107331 A 19920324; EP 92910669 A 19920324; JP 50969192 A 19920324